

主辦機構 Organized by :

資助機構 Subvented by :

支持機構 Supported by :



CULTURE, SPORTS AND TOURISM BUREAU
Arts & Sport Development Fund
文 化 體 育 及 旅 遊 局
藝 術 及 體 育 發 展 基 金



第五屆香港足毬公開賽 The 5th Hong Kong Shuttlecock Open 章程 Regulations

1. 日期 Date : 2026.02.05 - 09 (星期四 至 星期一) (Thu to Mon)

日期 Date	時間 Time	地點 Venue	項目 Event
2026.02.05 (星期四 Thu)	10:00 - 16:00	大角咀體育館 (地址:九龍大角咀福全街 63 號大角咀市政大廈 7 樓) Tai Kok Tsui Sports Centre (address : 7/F of the Tai Kok Tsui Municipal Services Building, 63 Fuk Tsun Street, Tai Kok Tsui, Kowloon)	1. 男子單人賽 Men's Singles 2. 女子單人賽 Women's Singles
2026.02.06 (星期五 Fri)	07:00 - 16:00	深水埗體育館 (地址:深水埗深旺道 38 號深水埗康樂文化大樓 2 樓) Sham Shui Po Sports Centre (address : 2/F, Sham Shui Po Leisure and Cultural Building, 38 Sham Mong Road, Sham Shui Po, Kowloon)	1. 混合雙人賽 Mixed Doubles
2026.02.07 (星期六 Sat)	13:00 - 23:00	彩虹道體育館 (地址:黃大仙彩虹道 150 號) Choi Hung Road Sports Centre (address : No. 150 Choi Hung Road, Wong Tai Sin)	1. 男子團體賽 Men's Team 2. 女子團體賽 Women's Team
2026.02.08 (星期日 Sun)	07:00 - 23:00	順利邨體育館 (地址:觀塘順利邨道 33 號)	
2026.02.09 (星期一 Mon)	07:00 - 23:00	Shun Lee Tsuen Sports Centre (address : No. 33, Shun Lee Tsuen Road, Kwun Tong, Kowloon)	1. 男子雙人賽 Men's Doubles 2. 女子雙人賽 Women's Doubles 3. 閉幕典禮 Closing Ceremony 4. 晚宴 Celebration Dinner



CULTURE, SPORTS AND TOURISM BUREAU
Arts & Sport Development Fund
文 化 體 育 及 旅 遊 局
藝 術 及 體 育 發 展 基 金



2. 賽事項目 Events :

男子賽事 Men's event	女子賽事 Women's event	混合賽事 Mixed event	備註 Remarks
團體賽 Team	團體賽 Team	-	*本會可按各組別的報名情況而調整名額，每組實際名額將於技術會議當日公佈，參賽者不得異議。 *The entry quota is subject to change according to the enrolment, and will be announced at the technical meeting, the participants shall raise no objection.
雙人賽 Doubles	雙人賽 Doubles	雙人賽 Doubles	
單人賽 Singles	單人賽 Singles	-	

***預計參賽隊伍 Estimation of Participating Teams: 中國 China、中國澳門 Macau China、越南 Vietnam、印度 India、緬甸 Myanmar、泰國 Thailand、蒙古 Mongolia、德國 Germany、法國 France**

3. 參賽方法 Participation Method : 所有國家或地區的足毽運動員皆可報名參賽。惟每名運動員只能代表一隊參加賽事。團體及雙人賽事的隊伍中可包含不同國籍或地區的隊員。本地運動員必須持有有效競賽運動員證方可參賽。

All athletes from different countries or regions are welcome to participate in all events but one athlete can enroll once only at the same event. Teams and doubles groups can consist of players from mixed countries or regions. Participating Hong Kong residents must be an athlete member (競賽運動員) of SAHKC.

4. 賽制 Competition Method :

- (1) 賽事使用國際毽球聯合會(ISF) 2012 年版本的賽例。

The rules approved by the ISF in 2012 shall be adopted.

- (2) 賽事使用中國香港足毽總會專用足毽。

The ball of Shuttlecock Association of Hong Kong, China Limited is used in the Hong Kong Open.

- (3) 團體賽事以小組單循環作賽，出線後以單淘汰決出所有名次。雙人賽事及單人賽事則以單淘汰形式決出所有名次。

Team events will be divided into two stages. The single round robin system will be adopted in the first stage, and the elimination system will be adopted in the second stage. The elimination system will be adopted in the doubles events and single events. For the elimination system, each team will play several matches to determine their final ranking.

5. 獎項 Prizes : 各賽事成績首 4 名之運動員將獲發獎牌及獎盃，其餘名次獲發證書。

Top 4 places at all events shall be awarded medals and trophies; other places shall be awarded certificates.



6. 費用 Expenses :

項目 Item	港幣(元) HKD
報名費 – 團體賽 Entry fee – Team event	800
報名費 – 雙人賽 Entry fee – Doubles event	400
報名費 – 單人賽 Entry fee – Singles event	200
大會指定酒店 Official hotel	600/單人房 single rm/晚 night 700/雙床房 twin rm/晚 night
交通 Transportation	800/巴士 bus
晚宴 Celebration dinner	300/人 person

7. 大會指定酒店 Official hotel : 待定 TBC

8. 交通 Transportation :

交通費用港幣 800 元為單次車程費用，若往返需計算兩程。本會將安排以下車程：

The transportation fee is HKD800 for a single trip. Round trip will be counted as two journeys.

The following routes will be arranged:

- 香港國際機場或西九龍高鐵站或港珠澳大橋往大會指定酒店
- HK International Airport or HK West Kowloon Station or Hong Kong - Zhuhai - Macao Bridge to Official Hotel
- 大會指定酒店往香港國際機場或西九龍高鐵站或港珠澳大橋
- Official Hotel to HK International Airport or HK West Kowloon Station or Hong Kong - Zhuhai - Macao Bridge

9. 晚宴 Celebration Dinner :

日期 Date : 2026.02.09 (星期一 Mon) & 地點 Place : 待定 TBC

10. 報名方法 Entry submission :

親身遞交或郵寄 In Person or by post :

準備以下有關文件，於 **2026 年 1 月 2 日下午 6 時或之前親身遞交或郵寄**至「香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑 1 號奧運大樓 1041 室 中國香港足毽總會有限公司」，信封面註明「第五屆香港足毽公開賽報名」

(*如選擇郵寄方式，請確保郵件於 **2026 年 1 月 2 日下午 6 時或之前送達秘書處**)

Submit the following documents to Shuttlecock Association of Hong Kong, China Limited, Room 1041, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong in person or by post. State on the envelope “the entry form of 5th Hong Kong Shuttlecock Open”.

(*If you choose the mail method, please ensure that the mail reaches the Secretariat on or before 18:00 on 2nd Jan 2026)



CULTURE, SPORTS AND TOURISM BUREAU
Arts & Sport Development Fund
文 化 體 育 及 旅 遊 局
藝 術 及 體 育 發 展 基 金



- 已填妥之報名表格及回條 Entry Form and Reply Slip
- 競賽運動員申請表 (如適用) Athlete Membership Form (if applicable)

(a) 電郵 By email :

準備以下有關文件，於 **2026 年 1 月 2 日下午 6 時或之前** 電郵至 enquiry@hkshuttlecock.org，主旨請註明「隊伍名稱_第五屆香港足毽公開賽報名」

Submit the following documents to Shuttlecock Association of Hong Kong, China Limited by email at enquiry@hkshuttlecock.org. State on the subject “Name of the team_the entry form of 5th Hong Kong Shuttlecock Open”.

- 已填妥之報名表格及回條 Entry Form and Reply Slip
- 競賽運動員申請表 (如適用) Athlete Membership Form (if applicable)

備註 Remarks :

1. 參賽者必須填寫清楚報名表格及繳交相關費用，如有錯漏，其申請將不會接納。
All information must be filled properly. Enrollment will not be accepted if there is any incorrect information
2. 請申請人確保郵件貼上足夠郵資，本會概不負責任何郵誤。
Please ensure that sufficient postage has been affixed to all postal mail. SAHKC will not accept any late entry.
3. 報名表格一經遞交，將不能更改。
Once the entry form is submitted, no change can be made.
4. 不接受傳真、電話方式報名。
No fax or telephone enrollment.
5. 團體賽及雙人賽參賽者必須自備前後印有號碼的球衣作賽。
All teams and doubles must play the match in same shirt with number printed on the front and back.

11. 繳費方式 Method of payment :

(a) 本地隊伍繳費 Local entry :

準備劃線支票「中國香港足毽總會有限公司」，於 **2026 年 1 月 2 日下午 6 時或之前親身遞交或郵寄**至「香港銅鑼灣掃桿埔大球場徑 1 號奧運大樓 1041 室 中國香港足毽總會有限公司」，信封面註明「第五屆香港足毽公開賽報名」

(*如選擇郵寄方式，請確保郵件於 2026 年 1 月 2 日下午 6 時或之前送達秘書處)

Prepare the cheque send to Shuttlecock Association of Hong Kong, China Limited, Room 1041, Olympic House, 1 Stadium Path, So Kon Po, Causeway Bay, Hong Kong in person or by mail. State on the envelope “Name of the team_the entry form of 5th Hong Kong Shuttlecock Open”.

(*If you choose the mail method, please ensure that the mail reaches the Secretariat on or before 18:00 on 2nd Jan 2026)



CULTURE, SPORTS AND TOURISM BUREAU
Arts & Sport Development Fund
文 化 體 育 及 旅 遊 局
藝 術 及 體 育 發 展 基 金



- 報名費用連同晚宴費用(如適用)及競賽運動員註冊費用(如適用)。

Prepare the entry fee, Celebration Dinner Fee (if applicable) and Athlete Membership Fee (if applicable) by cheque

- 劃線支票：支票抬頭請寫「中國香港足毽總會有限公司」。

Cheque pay to “Shuttlecock Association of Hong Kong, China Limited”

- 支票背面請寫上隊伍名稱及註冊競賽運動員姓名(如適用)

Write down the name of team and registered athlete (if applicable) on back of cheque

【請勿郵寄現金/期票，若因郵遞錯誤，本會恕不負責。】

【Please do not send cash or post-dated cheque, SAHKC will not be responsible for any mail undelivered. 】

(b) 海外隊伍繳費 Overseas entry :

- 賬戶持有人：中國香港足毽總會有限公司
- Account Holder's: Shuttlecock Association of Hong Kong, China Limited
- 戶口號碼：283-535219-001
- Account Number: 283-535219-001
- 銀行名稱：恒生銀行有限公司
- Bank's Name: Hang Seng Bank Limited
- 銀行地址：香港德輔道中 83 號
- Bank's Address: 83 Des Voeux Road Central, Hong Kong
- 銀行國際匯款代碼：HASEHKHH
- SWIFT Code: HASEHKHH
- 付款原因：香港公開賽(賽事項目)之報名費用 (閣下之比賽單位名稱)
- Reason for Payment: HKO entry fee (name of your competition unit) for (participating events)

備註：所有由此交易而產生之額外費用均將由匯款人承擔。

Remark: All the charges made within the transactions should be afforded by players.

12. 技術會議 Technical Meeting :

技術會議將於 2026 年 2 月 5 日於大角咀體育館進行。請各隊伍派領隊或代表準時出席。

The Technical Meeting shall take place on 5 Feb 2026, at Tai Kok Tsui Sports Centre. The team manager and coach of each team are requested to attend in due time.

章程如有更改，恕不另行通知。以本會網頁公佈為準。

All updates regarding regulations will be published exclusively on the Association's official website without separate notifications.